



Westburne Announces Tonya Holmes As Marketing and Communication Specialist For Ontario

MISSISSAUGA, April 24, 2023 - Westburne is pleased to announce that Tonya Holmes has accepted the position of Marketing and Communications Specialist for the Ontario Division.

Tonya will lead, support, and execute all marketing campaigns throughout the Division.

She has a Bachelor of Arts from McMaster University (Theatre & Film) and a Diploma in Business Marketing from Georgian College. Tonya graduated with Honours in both. She also has important retail experience which will be of great value in her position.

Tonya will report to Natacha Auvert, National Marketing Manager.



Westburne annonce la nomination de Tonya Holmes en tant que Spécialiste Marketing & Communications pour l'Ontario

MISSISSAUGA, 24 avril 2023 - Westburne a le plaisir d'annoncer que Tonya Holmes a accepté le poste de Spécialiste Marketing et Communications pour la Division de l'Ontario.

Tonya dirigera, soutiendra et exécutera toutes les campagnes de marketing pour l'ensemble de la division.

Elle est titulaire d'un Baccalauréat ès Arts de l'Université McMaster (théâtre et cinéma) et d'un diplôme en Marketing des Affaires du Georgian College. Tonya a obtenu ces deux diplômes avec Honneur. Elle possède également une expérience importante dans le domaine de la vente au détail, qui lui sera très utile dans son poste.

Tonya reportera à Natacha Auvert, Gestionnaire Marketing National.

